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Ezen dokumentum benyújtásával  jelentkezem a  Budapesti  Műszaki  és  Gazdaságtudományi
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Hallgatói Képviseletének elnöki posztjára.

Bemutatkozás és korábbi tevékenységeim

Szőllősy Blanka vagyok és 2021 szeptemberében kezdtem meg a Karon a tanulmányaimat, műszaki
menedzser BSc képzésen. Melyet terveim szerint ebben a félévben fejezek be és a 2024/25/2 félévben
szeretném vezetés  és  szervezés  MSc képzésen folytatni.  Már a  Gólyatáborunk során felkeltette  az
érdeklődésemet a közösségi életben való aktív részvétel, így igyekeztem minden részét megismerni és
az elém kerülő lehetőségeket kihasználni.  Kezdetben a Kari Rendezvényszervező csoport tagjaként
tevékenykedtem 2023-ban, majd ezután indultam el ugyanennek az évnek a végén rendezett  BME
GTK Tisztújító Kari Hallgatói Fórumon.

2023-2024 között  a Képviseleten belül Tanácskozási Jogú Tagként tevékenykedtem, mint Szociális
Bizottság vezető. Elsődleges feladatom volt  a kari  bírálók betanítása és koordinálása a Rendszeres
szociális ösztöndíj pályázási időszakaiban. Bekerülésem után nagy feladat állt előttem, ugyanis a kari
Szervezeti és Működési Szabályzata (továbbiakban: SZMSZ) módosításra került, ezzel létrehozva a
Szociális Bizottság vezető pozíciót, mely feladatkörnek az alapjait az én feladatom volt elhelyezni. 

Az  év  során  tagja  voltam  a  Pályázati  Bizottságnak,  melynek  keretein  belül  kari  ösztöndíjak
elbírálásában  segédkeztem.  Valamint  tagja  voltam  az  Oktatási  és  Szakmai  Bizottságnak  is,  ezzel
belelátva az oktatási területet érintő projektekbe.

Feladatkörömön kívül igyekeztem minél több projektet  és a pozíciómat nem lefedő extra feladatot
elvállalni.  Támogattam a Kari Hallgatói Napok szervezését, mint kapcsolattartó, illetve a tanártánc
megszervezése is az én feladatom volt. Az Alumni táborban is szervező szerepet vállaltam, illetve a
Gólyatáborunkat is igyekeztem segíteni, mint délutáni program főfelelőse. Utolsó projektem az évben a
Tisztújító Kari Hallgatói Fórum és Szavazás előszervezése és lebonyolítása volt.

A fent említett  feladatok következtében sikerült  egy átfogó képet kapnom a Képviselet működését
illetően, valamint rengeteg tudást is sikerült magamévá tennem. Ezekre alapozva szeretném folytatni a
munkát a Képviseletben, elnöki pozíciót betöltve, melyet újult motivációval tudnék kezdeni.



A Hallgatói Képviselet elnökeként megfogalmazott célok

Az elmúlt év során az elnökség fókuszában a Hallgatói Képviselet területeinek, valamint szokásainak
és hagyományinak megszilárdítása állt. Idén úgy gondolom, hogy ennek folytatása szükséges, illetve
az év közben érzékelt érzékeny részek és problémásabb folyamatok felülvizsgálására lesz szükség. 

Ezt különösen fontosnak érzem az elnök váltás, illetve két nagyobb pozíción (oktatás és kollégium)
történő személyi változás miatt. Szeretném biztosítani az új képviselők számára a gyors beilleszkedést,
illetve  a  pozíciójukhoz  kapcsolódó szabályzatok elsajátítását.  Olyan Képviselet  kezdi  majd  meg a
munkálatokat, ahol az elnök nem rendelkezik olyan nagy Képviseleti múlttal, mint a korábbi években,
ezért  kiemelt  figyelmet  szeretnék szentelni  az elnökségi  egység gyors  stabilizálásának,  illetve  egy
szoros együttműködésnek az Egyetemi Hallgatói Képviseleti delegáltakkal. Így a legfontosabb célnak
azt fogalmaztam meg, hogy az egységünk kialakítson egy olyan GTK HK-t, ami továbbra is fenntartja
a jó kapcsolatot a Kar vezetőségével, a többi kar Hallgatói Képviseletével, külön említve a más kari
elnököket,  és  akikhez,  ahogyan  eddig  is,  a  hallgatók  bizalommal  tudnak  fordulni  az  őket  érintő
problémák kapcsán. Ezeken felül szeretném, ha az új  elnökséggel felülvizsgálnánk a már meglévő
feladatfelosztást,  hogy  ha  esetleg  van  olyan  feladatkör,  amelyet  az  alelnökök  át  tudnak  venni  az
elnöktől, azt vegyék is át, hogy kialakuljon egy hatékonyabb feladatmegosztás az elnökséget tekintve,
ezzel akár több időt szentelve a képviselők felé fordított figyelemre. 

Az  oktatási  területen  a  tavalyi  SZMSZ  módosítás  következtében  átalakult  a  feladatok  felosztása,
innentől  már két  képviselő is  tevékenykedett  a  területen:  oktatási  referens és  Oktatási  és  Szakmai
Bizottság vezető pozíciókban. Fontosnak tartom, hogy mivel az új oktatási referens az új elnök mellett
fog betanulni, biztosítsuk számára a korábbi referenssel és Bizottság vezetővel azt a tudást és légkört,
amelyekkel minimalizálni tudjuk az átállási  időt. Továbbra is nagy megtiszteltetésnek érzem, hogy
ezen a területen hallgatók tevékenykedhetnek, viszont nagy figyelmet fogok szentelni annak, hogy a
Bizottság aktívabb legyen és a képviselők is jobban kivegyék a részüket az oktatási területet érintő
ügyekből.

A szociális  terület  is  hatalmas felelősséggel  és rendkívül  sok pályázat  elbírálásával  jár.  Az elmúlt
évben területemből adódóan volt szerencsém megtapasztalni, hogy mekkora jelentőséggel bír a bírálói
szerepkör, amely lehetővé teszi a rászoruló hallgatók számára, hogy hiánytalan pályázatot adhassanak
le, ezzel elnyerve egy olyan ösztöndíjat, amire nagy szükségük van. Tavaly elkezdtük bevezetni a külső
bírálók rendszerét,  amelyben a Képviselettől  független hallgatók is lerakhatják a  bírálói vizsgát  és
segédkezhetnek a szociális pályázatok bírálásában. Ez jelentős terhet tud levenni a Képviselet válláról,
így  kiemelt  figyelmet  szeretnék  szentelni  ennek  a  folyamatnak  a  kibővítésében  és  még  tovább
népszerűsítésében a hallgatók körében.



A PR- és  szponzorációs  felelősi  területen is  történt  változás,  ugyanis két  pozíció jött  létre  belőle:
Kommunikáció és PR felelős, valamint Szponzorációs és partnerkapcsolati felelős. Ezt a két pozíciót a
kettéválasztás ellenére idén is egy személy vitte.  Úgy gondolom, hogy a két feladatkör különböző
készségeket  és  meglátásokat  igényel,  így  a  következő  évben  szeretném  úgy  alakítani  a  pozíciók
felosztását, hogy ez a kettő két külön személy hatásköre alá kerüljön, lehetőséget adva mindkét terület
maximális  elvégzésére.  Ezzel  pedig  fenn  tudjuk majd  tartani  a  rendezvények  korábban  kialakított
színvonalát, esetleg fel is lendítve azt még jobban.

Amit fontos még megemlíteni, hogy szeretnék teret biztosítani az Alumni Hallgatói Képviseleti tagok
számára, amelynek keretein belül ki tudják fejteni véleményeiket egy-egy adott témával kapcsolatban,
ezzel is segítve a Képviselet munkáját kritikus helyzetekben. Új elnökként számomra kiemelten fontos
a régi hagyományok és szokások figyelembevétele, amelyhez elengedhetetlen az Alumni Tanácsadó
Testület  megvalósítása,  illetve  aktív  életben  tartása.  Ehhez  még  jobban  hozzájárul  a  nemsokára
megrendezésre kerülő Alumni est,  illetve az Alumni tábor megszervezése is,  amelyet a jövőben is
teljeskörűen támogatni fogok.

Az elmúlt évben az Egyetemi Hallgatói Képviselet  segítségével a kari elnökök jó néhány nagyobb
volumenű  megbeszélésen  és  egyetemi  projektben  vettek  részt.  Nagy  részben  ez  is  hozzájárult  az
elnökök, illetve a kari  HK-k közötti jó viszony kialakulásában. Az Egyetemi Hallgatói Képviseleti
delegált pozíciókon, amennyiben nem fog személyi változás bekövetkezni jövőre, véleményem szerint
sokat fog tudni segíteni a jövő évi elnökségnek, hogy van két tapasztalt és erős kezű képviselőnk ezen
a területen. Szeretném velük biztosítani a rendszeres egyeztetéseket, a stabil vezetés és a naprakész
információk átadása végett.

Az egyetemi projektek mellett, a megerősödött kapcsolatnak köszönhetően a kari vezetőséggel volt
lehetőségünk a Kari Tanácson is képviselni a hallgatókat, illetve számos nagyobb projektben is részt
vettünk, mint például a Heller Farkas ösztöndíj kialakítása vagy a mobilitási ablakok létrehozása. Úgy
gondolom,  hogy  a  hallgatók  képviselése  ezen  a  területen  van  jelen  a  legerősebben,  így  ezt  a  jó
kapcsolatot szeretném fenntartani, valamint tovább erősíteni.

Fontos  megemlíteni  a  kari  alszervezeteket,  öntevékeny  köröket,  szakkollégiumokat  is.  A Karon  a
közösségi életnek szerves részét ezen szervezetek által biztosított rendezvények alkotják. Éppen ezért
különös  figyelmet  igényel  az  alszervezeti  vezetők,  a  szakkollégiumi  és  öntevékeny  köri  felelős
pozíciók folyamatos segítése. Ezek által tudunk olyan GTK-s eseményeket szervezni, mint például a
Gólyatábor,  Nyári  Tábor,  a  Kari  Hallgatói  Napok,  kisebb  rendezvények  és  sok  más  egyéb
megmozdulás, melyek felülvizsgálatát és optimalizálását már elkezdtük ebben az évben. Ezt szeretném
tovább folytatni  és  kapacitásaink,  illetve  erőforrásaink alapján a  lehető a  legkedvezőbb eredményt
elérni.



Idén a Gólyatanács rendszer tematikáját és ütemezését is sikerült felfrissítenünk, ami elengedhetetlen a
frissen  bekerült  hallgatók  beintegrálásához  a  közösségi  életbe.  Ezeken  az  alkalmakon  igyekszünk
segítséget  nyújtani  számukra  abban,  hogy  könnyen  megtalálhassák  a  helyüket  karunk  közösségi
életében, legyen az a Tisztújító Fórumon való elindulás, alszervezeti kiválasztókon való részvétel vagy
egy-egy öntevékenykörhöz való csatlakozás.  Véleményem szerint ez a program segít  a hallgatókat
közelebb hozni a Képviselethez és egy gördülékeny utat biztosítani ahhoz, hogy mindenki megtalálja a
saját magához illő közösségi tevékenységet. Az elmúlt évben a korábbi hagyományoktól eltérően már
nem csak az alszervezeti tevékenységet 2-3 évig végző hallgatók kezdtek el a Hallgatói Képviselet
iránt érdeklődni. Ennek segítésére szolgál a Tanácskozási Jogú Tagság, illetve a HK érdeklődő pozíció
is.  Az  utóbbit  csak  az  elmúlt  egy  évben  kezdtük  el  kidolgozni  és  személyes  célom,  hogy  a  HK
érdeklődő rendszert saját tapasztalataink és más karok segítségével biztos rendszerré tudjuk kialakítani.

Szeretném  megköszönni  a  2023-as  Rendezvényszervező  Csoportnak,  illetve  a  2024-es  Hallgatói
Képviseletnek  azt  a  sok  életreszóló  élményt  és  rengeteg  tapasztalatot,  amelyet  velük  élhettem át.
Valamint köszönettel tartozom a hallgatóknak is, akik tavaly bizalmat szavaztak nekem. Meglátásom
szerint szükséges néha átgondolnunk, hogy honnan jöttünk, mit tapasztaltunk és hogy pontosan miért is
tartunk ott, ahol tartunk. Rengeteg energiát fektetünk ezekbe a munkákba és azok nélkül a csapatok és
közösségek  nélkül  nehezebben  és  talán  egyáltalán  nem  is  menne,  amelyekben  részem  lehetett.
Bizonyossággal állítom, hogy szeretnék egy olyan környezetet biztosítani a Képviselet számára, amely
lehetőséget  ad  a  hatékony  és  eredményes  munkavégzésre,  illetve,  hogy  minden  eléjük  kínálkozó
lehetőséget meg tudjanak ragadni, ezek által fejlődni és a lehető legtöbbet kihozni magukból, valamint
örömüket leljék abban, amiben tevékenykednek.

Budapest, 2024. november 13.
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Az ügyfélszolgálat és a szolgáltatás elérhetőségei


Telefon: Magyarországról: 1818        Külföldről: +36 1 550 1858
Honlap: https://magyarorszag.hu/avdh      E-mail: ekozig@1818.hu


https://magyarorszag.hu/szuf_kapcsolat
Hibabejelentés az év minden napján 0-24 óra között lehetséges


I G A Z O L Á S


Ezt az elektronikus dokumentumot az elektronikus ügyintézés részletszabályairól szóló 451/2016.
(XII.19.)  Korm.  rendelet  alapján nyújtott  azonosításra visszavezetett  dokumentumhitelesítés
(AVDH)  központi  elektronikus  ügyintézési  szolgáltatás  keretében  az  IdomSoft  Zrt.  –  mint
szolgáltató – elektronikus bélyegzővel és időbélyegzővel látta el.


A polgári  perrendtartásról  szóló  2016.  évi  CXXX.  törvény 325.  §  (1)  bekezdés g)  pontjában
foglaltaknak megfelelően az azonosításra visszavezetett  dokumentumhitelesítés szolgáltatás
keretében hitelesített dokumentum teljes bizonyító erővel rendelkezik.


A szolgáltatásra vonatkozó részletes tájékoztató elérhető a szolgáltató honlapján:
https://magyarorszag.hu/avdh.


A szolgáltató a Központi Azonosítási Ügynökön (KAÜ) keresztül elérhető azonosító szolgáltatást
vette igénybe annak megállapítására, hogy a csatolt eredeti elektronikus dokumentum SZŐLLŐSY
BLANKA ügyféltől származik.


Az azonosítás időpontja: 2024.11.18. 17.11.27


Az azonosított ügyfél adatai:


Születési név: SZŐLLŐSY BLANKA
Születési hely: BUDAPEST                 09
Születési dátum: 2002.09.20.
Anyja neve: HORVÁTH ANDREA


Ez az elektronikus dokumentum két, egymástól elválaszthatatlanul összetartozó részből, az eredeti dokumentumból és záradékból áll.
Az Igazolás című jelen záradék az eredeti elektronikus dokumentum csatolt melléklete. A záradék olvasható szöveges formában rögzíti
az eredeti dokumentum hiteles elektronikus aláírással való ellátásának körülményeit és az ezzel kapcsolatos egyéb adatokat.



https://magyarorszag.hu/avdh
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